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Ministrul Finantelor: 300.000 de contribuabili au beneficiat de amânarea

obligatiilor fiscale în cuantum de 18 miliarde de lei

Un numar de 300.000 de contribuabili au beneficiat de amânarea  obligatiilor fiscale în cuantum de 18

miliarde de lei, iar alti 80.000  de de anularea obligatiilor de plata accesorii, esalonare simplificata, 

restructurarea obligatiilor bugetare si rambursarea TVA cu control  ulterior, a declarat, joi, ministrul

Finantelor, Alexandru Nazare,  într-o conferinta de specialitate.

"O alta chestiune extraordinar de importanta în acest an o constituie  modul în care va actiona ANAF. O constituie

reforma ANAF, digitalizarea,  debirocratizarea ANAF. Exista un numar de eforturi facute care au dat  rezultate, iar

acest lucru trebuie continuat. La fel, trebuie tinut  seama si de masurile pe care le-a luat ANAF-ul în cursul anului

trecut,  masuri care au generat anumite rezultate de care trebuie sa tinem cont.  Ma refer acum la cei 300.000 de

contribuabili care au beneficiat de  amânarea obligatiilor fiscale în cuantum de 18 miliarde de lei si vorbim  de alti

80.000 de contribuabili care au beneficiat de anularea  obligatiilor de plata accesorii, esalonarea simplificata,

restructurarea  obligatiilor bugetare si rambursarea TVA cu control ulterior. Masuri  care au avut un rezultat foarte

bun, de care trebuie sa tinem seama.  S-au solutionat în plus peste 20.000 de deconturi, adica o crestere de  22%.

Cred ca acest lucru trebuie avut în vedere, dar în acelasi timp  trebuie sa avem în vedere si o regândire a modului

în care ANAF gândeste  relatia cu contribuabilul, a modului în care ANAF asigura asistenta, a  modului în care

ANAF comunica cu contribuabilul, a respectului pe care  ANAF îl arata contribuabilului", a declarat Nazare, la

conferinta  "Bugetul de stat si bugetele economiei reale: Fiscalitatea 2021".

În opinia acestuia, trebuie gândita mult mai bine ratiunea în baza  careia ANAF face controale si distributia de

resurse pentru aceste  verificari.

"Sprijin în totalitate întarirea acestei directii de analiza de risc din  ANAF care mi se pare extraordinar de

importanta în perioada urmatoare,  pentru ca pe baza analizei de risc trebuie orientate controalele. În  privinta

digitalizarii, este o asteptare foarte mare. Am facut un  inventar al proiectelor de digitalizare care sunt în diverse

etape de  implementare si îmi propun sa le monitorizez personal. Îmi propun sa fiu  atent la fiecare proiect pe

digitalizare care trebuie sa aiba un plan  de actiuni, trebuie sa aiba responsabili, sa aiba obiective clare si  aceste

proiecte numai asa pot fi urmarite si implementate eficient", a  spus Alexandru Nazare.

El a precizat ca zona de digitalizare trebuie sa functioneze si toate  proiectele sa aiba o viziune comuna, respectiv

sa existe o viziune  unitara asupra digitalizarii, nu sa existe proiecte separate care mai  târziu sa fie integrate, ci sa

existe o viziune integrata de la bun  început asupra modului în care este vazuta per ansamblu digitalizarea  ANAF.
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